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Кфор ће наставити акције рашчишћавања барикада на северу Косова ако то буде
потребно, изјавио је данас портпарол Кфора Ралф Адамец и оценио да је уклањање
путних блокада потребно, јер оне никоме не користе.

  

Адамец је у изјави за агенцију Бета додао да је Кфор током акције уклањања барикада
привео неколико људи који су већ пуштени а да је сузавац употребљен како реакција на
гомилу и гужву која није била под контролом.

  

Портпарол је додао да барикаде онемогућавају слободу кретања и нормалан живот свих
грађана па и представника међународних мисија. Војници Кфора синоћ су булдожером
почели да уклањају шљунак којим су Срби препречили главни пут код административног
прелаза Јариње.
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